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§ 12 
Svar på remiss - Motion om att införa en potthålsgaranti , 
KS 2024/1346  
BRO 2025/137 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
remissen och översänder det till kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Centerpartiet att en 
garanti ska införas som innebär att det ska gå högst 24 timmar från 
dess att en anmälan om potthål inkommit till dess att en åtgärd 
vidtagits. 
 
Stadsdelsförvaltningen ansvarar endast för parkvägarna i Bromma 
och hänvisar till trafikkontoret för åtgärder i gatunätet. De primära 
och regionala cykelstråken löper endast längs gatunätet i Bromma. 
 
Förvaltningen genomför löpande inventeringar av parkvägar för att 
upptäcka och åtgärda brister. Medan det förekommer 
felanmälningar avseende potthål anses det inte utgöra något utbrett 
problem då parkdriftentreprenören åtgärdar skadorna skyndsamt. 
Utöver det löpande underhållet görs årligen reinvesteringar i 
parkvägar och trappor. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

• 1996269 (Godkänd - R 1) Remissvar - Motion om att införa 
en potthålsgaranti 

• BRO 2025/137-1.1 Motion om att införa en potthålsgaranti  
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